

# V. VIBE



Värlig née sur Terre a écrit... V. Vibe ! À travers ces pages, ses textes et ses chansons, téléportez-vous pour le meilleur dans l'Univers enchanteur et Céleste de cette auteure. De belles chansons en anglais et des poèmes fulgurants en français vous feront vibrer, soyons-en certains. Vous voyagerez d'un univers à l'autre, sous la calame délicate de l'auteure. Nous sommes des mutants, découvrez cette mutante en mutation qui vous donnera faveur d'une téléportation féérique dans son monde Intergalactique.

Värlig, born on Earth, has written... V. Vibe! Throughout these pages, in her texts and her songs, teleport yourself for the best in the enchanting and Heavenly Universe of this writer: beautiful songs in English and dazzling French poems. You're going to be thrilled, sure enough! You will be travelling from one universe to another, under the delicate reed pen of the author. Because we are mutants, we'd like you to discover this transforming mutant who will do for you the favor of a magical teleportation into her intergalactic world.

Ivan Watelle